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Notulen van de Algemene Ledenvergadering (ALV) van de v.v. “Koudekerk” 
gehouden op 18 september 2023 

Aanwezig en getekend voor aanwezigheid: 23 leden, inclusief 8 bestuursleden. 
Afwezig met kennisgeving: Dick de Jong, Daniel wildschut 
 
1.  OPENING  DOOR  DE  VOORZITTER 
Alvorens de voorzitter de vergadering opent, wordt om één minuut stilte verzocht ter nagedachtenis aan 
de overledenen van het afgelopen jaar: Lid van verdienste Wim van der Meij, rustende leden Jan 
Nieuwenburg, Arie Zweeris en Arie Paling en donateur Jos Heemskerk. 
 
Voorzitter Rik Winterink opent om 20:00 uur de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. 
 
2.  VASTSTELLEN AGENDA 
De door het bestuur aangeboden agenda wordt zonder wijzigingen en / of aanvullingen vastgesteld. 
 
3.  INGEKOMEN STUKKEN 
De voorzitter meldt de afmeldingen voor deze vergadering en dat er verder geen ingekomen stukken 
zijn. 
 
4.  VASTSTELLEN VAN DE NOTULEN VAN 20 SEPTEMBER 2021 
De notulen van 19 september 2022 worden zonder opmerkingen en/of aanvullingen vastgesteld 
en ondertekend door de voorzitter en secretaris. 
 
5.  JAARVERSLAGEN EN PLANNEN. 
Het jaarverslag en plannen worden gepresenteerd middels de PowerPoint presentatie en vragen van de 
vergadering worden naar tevredenheid beantwoord. De verslagen/plannen zijn binnen de ALV 
PowerPoint presentatie opgenomen onder: ALV verslag 2023 commissies.ppt. 
 
Het betreft de verslagen/plannen van: 
- de voorzitter; de secretaris; de technische commissie; de jeugdcommissie; de PR-commissie; algemene 
& vrijwilligerszaken en de barcommissie. 
De algemene & vrijwilligerszaken worden in komend seizoen gesplitst. Algemene zaken blijft een 
bestuursfunctie. Vrijwilligerszaken wordt een aparte commissie onder leiding van Lia Paling. 
Specifieke vragen per jaarverslag worden in de bijlage bij deze notulen behandeld. 
 
6. JAARVERSLAG VAN DE PENNINGMEESTER 
De penningmeester geeft aan de ALV een overzicht van het financiële verslag over het boekjaar 2022-
2023. Hij bedankt eerst de medewerkers van de financiële commissies en team account. Daarna wordt 
een overzicht gepresenteerd van de baten en lasten, de balans en een toelichting op de jaarrekening 
wordt gegeven. Tevens wordt een overzicht gegeven van de ontvangen subsidies en de gedane 
investeringen en de toekomstige plannen op dat gebied. 
Het jaarverslag van de penningmeester wordt door de vergadering vastgesteld. 
Vragen vanuit de ALV op het financiële verslag worden behandeld in de bijlage. 
 
7. VERSLAG VAN DE KASCOMMISSIE 
Joey Mansveld meldt namens de kascommissie bestaande uit spreker, Bart Rademaker (vervanging van 
Johan van Schip) en Chris Tamineau, dat de boeken in het bijzijn van de penningmeester zijn 
gecontroleerd. Daaruit is gebleken dat de stukken zoals gepresenteerd een correct beeld geven van de 
huidige financiële situatie. Evenals vorig jaar vindt de kascommissie een punt van aandacht de heffing 
van statiegeld op blikjes en flesjes waardoor extra inkomsten voor de club mogelijk zijn. Ook herhaalt 
de commissie het verzoek om een apart potje te maken in de boekhouding voor de door de jeugd zelf 
opgehaalde bedragen. Verder doet de commissie een oproep om de prijzen in de kantine te verhogen bij 
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stijging van de inkoop prijzen. Tenslotte adviseert de commissie om gas en elektra samen te voegen tot 
één grootboekrekening.  
De kascommissie ondersteunt het gevoerde financieel beleid als ook het gevoerde beleid met betrekking 
tot de investeringen.  
De kascommissie stelt de vergadering voor het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde 
financiële beleid over het voetbalseizoen 2022-2023 en daarmee de jaarrekening vast te stellen. Het 
voorstel wordt unaniem door de vergadering over genomen.  
Er zijn vanuit de ALV geen verdere vragen over het verslag van de kascommissie en de ALV verleent 
het bestuur decharge voor het gevoerde financieel beleid. 
 
8.  VERKIEZING BESTUURSLEDEN 
Volgens de agenda zijn aftredend en niet herkiesbaar: 
 Ben van Tongeren    : Algemene zaken en vrijwilligerszaken 
 Gertjan v. Stuijvenberg : Bar en kantine 
 Ton Nieuwpoort  : Secretaris 
 
De voorzitter dankt ieder bestuurslid persoonlijk voor zijn inzet voor de vereniging met de 
overhandiging van een bos bloemen een cadeaubon. 
 
Aftredend en herkiesbaar (mogelijk niet voor de volle termijn van 3 jaar): 

Rik Winterink  : Voorzitter 
 
Het bestuur stelt voor de volgende kandidaat te benoemen als bestuurslid voor een tijdsduur van 3 jaar: 

Dirk Vergunst  : Bar en kantine 
 
Voor de verkiesbare en / of andere bestuursfuncties hebben zich geen tegenkandidaten aangemeld. 
 
Na stemming gaat de vergadering unaniem akkoord met de benoeming van Rik Winterink en Dirk 
Vergunst.  
 
De voorzitter meldt dat er twee bestuursvacatures open blijven.  Dit zijn de vacature secretaris en 
vacature Algemene Zaken.  Het bestuur tracht zo spoedig mogelijk een oplossing hiervoor te vinden 
temeer daar statutair een secretaris in het bestuur vereist is. Als tussenoplossing is de voorzitter ook 
bereid om als secretaris a.i. op te treden. 
 
VERKIEZING  ERELEDEN C.Q. LEDEN VAN VERDIENSTE 
Erevoorzitter Peter v/d Ploeg vraagt aan het bestuur het voorstel in overweging te nemen om Ton 
Nieuwpoort te promoveren tot erelid van de vereniging vanwege zijn inzet en toewijding in de afgelopen 
decennia voor VVK. Namens het bestuur vraagt de voorzitter aan de ALV of zij dit voorstel 
ondersteunen. De vergadering ondersteunt deze benoeming unaniem. 
 
9. PAUZE 
 
10. KASCOMMISSIE  
De voorzitter bedankt de kascommissie voor haar werkzaamheden.  
 
Voor het seizoen 2023-2024 worden de volgende personen door de ALV benoemd als lid van de 
kascommissie: 

- Johan van Schip (1e jaar) 
- Bart Rademaker (2e jaar) 
- Chris Taminiau  (2e jaar) 
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Als reserve lid heeft zich beschikbaar gesteld Gertjan v. Stuijvenberg. 
 
De ALV gaat bij acclamatie akkoord met deze samenstelling. 
 
11. BEGROTING 2023 – 2024 
Willem Hoogeveen licht de begroting van het seizoen 2023-2024 toe. Noemenswaardig zijn het 
wegvallen van de corona subsidie, de (eenmalige) subsidie van de vriendenloterij en het houden van een 
jeugdtrainers cursus. 
De penningmeester heeft de begroting voorzichtig opgesteld waarmee het uiteindelijke resultaat licht 
positief is. 
 
12. VASTSTELLEN CONTRIBUTIE 2023/2024 
Het bestuur stelt voor om de contributie die de afgelopen drie jaar ongewijzigd is gebleven met ingang 
van 30 juni 2023 te verhogen met een inflatie correctie van 3%. Daarom worden de contributie bedragen 
als volgt aan de vergadering voorgesteld: 
 

   Jaar contributie 

Senioren   €               224  
JO18/JO19/MO19   €               160  
JO16/JO17/MO17   €               160  
JO14/JO15/MO15   €               160  
JO12/JO13/MO13   €               140  
JO10/JO11   €               140  
JO8/JO9   €               140  
JO6/JO7   €                 68  

Niet spelende KNVB leden   €                 57  

Géén KNVB leden   €                 57  
 
De vergadering gaat unaniem akkoord met de begroting en het besluit om de contributie dit seizoen te 
verhogen met een inflatiecorrectie. 
 
13. MEDEDELINGEN VAN HET BESTUUR 
Het bestuur doet nogmaals een oproep voor nieuwe bestuursleden, commissieleden, bestuursdiensten en 
mensen voor de opstallen/onderhoud. Ook de barbezetting blijft nog steeds een punt van aandacht. 
Gelukkig is dit het afgelopen seizoen weer gelukt maar open blijft staan dat mocht het in de toekomst 
niet mogelijk blijken om de barbezetting vrijwillig te bemannen het bestuur een taakverplichting 
overweegt. Zoektocht naar nieuwe bestuurleden gaat onverminderd voort en hopelijk zijn er snel 
bestuursleden a.i. te vinden voor de vacatures secretaris en Algemene Zaken.  
 
14. BESLUITVORMING HUISHOUDELIJK REGLEMENT  
Het huishoudelijk reglement moet jaarlijks worden vastgesteld volgens de statuten. Dit jaar zijn er een 
aantal kleine wijzigingen te melden maar ook een paar significante. De eerste betreft het verbod dat de 
KNVB heeft uitgevaardigd met betrekking tot het verbod tot afsteken van vuurwerk op sport terreinen. 
Schade wordt verhaald op de dader(s). De tweede wijziging stelt dat iedereen op het sportterrein zich 
dient te houden aan het huishoudelijk reglement en dat iedereen het bestuur kan informeren indien deze 
regels niet worden gehandhaafd. 
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15. VERSLAG EN PLANNEN CLUB VAN 100 (buiten verantwoordelijkheid van bestuur VVK) 
Mede namens Esther Vergunst en Dien Jongeneel geeft Henk Louer een verslag van de activiteiten van 
de club van 100 van het afgelopen seizoen en de plannen voor komend seizoen. In het afgelopen seizoen 
is de open haard aangepast en tegelijkertijd het nieuwe clublogo aangebracht. Daarnaast is tot ieders 
tevredenheid een internationaal jeugd toernooi gesponsord. Wegens het 85 jarig bestaan hebben alle 
spelende leden een schoenentas cadeau gekregen. Ook is weer een bijdrage geleverd aan de contributie 
van het LAV. Tenslotte is te melden dat het aantal leden is gestegen tot boven de vijftig. Voor volgend 
seizoen is een belangrijke actie weer de sponsoring van jeugd en vrijwilligersactiviteiten. Ook voor 
acties met betrekking tot ledenwerving kan de clubvan100 belangrijk zijn. Ook staat de clubvan100 
open voor wat er verder ter tafel kan komen. Financieel heeft de clubvan100 een goed jaar achter de rug. 
 
16. STICHTING VRIENDEN KOUDEKERK (buiten verantwoordelijkheid van bestuur VVK) 
Door het ontbreken van een afzegging is aangenomen dat Peter Smit verslag doet van de activiteiten van 
de Stichting over het afgelopen jaar en de plannen voor dit seizoen. Echter bij afwezigheid van Peter 
neemt de vergadering kennis van de plannen via de dia. De drie sponsoren zijn niet gewijzigd. Bijdragen 
zijn geleverd aan het trainingskamp in Portugal, de trainingsdag, teamuitje 2e elftal en een bijdrage voor 
de GPS hesjes. De plannen voor komend seizoen zijn grotendeels gebaseerd op wat er dit seizoen is 
gedaan voor de selectie. 
 
17. RONDVRAAG 
De vragen gesteld tijdens de rondvraag staan verwerkt in de bijlage. 
Als laatste vraagt Peter van der Ploeg het woord. Hij dankt het bestuur namens de vergadering hoe zij de 
vereniging vertegenwoordigen in allerlei facetten en voor de inzet in het afgelopen seizoen. Hij dankt 
met name de afgetreden bestuursleden Ben, Gertjan en Ton voor hun inzet voor de vereniging en wenst 
de nieuw benoemde bestuursleden Rik en Dirk veel succes toe. Ook wenst hij het bestuur veel succes bij 
het vinden van mensen voor de openstaande bestuursfuncties. 
 
18. SLUITING 
Voorzitter Rik Winterink sluit, met dankzegging aan de leden voor hun inbreng, om 22.15 uur de 
vergadering. 
 

Notulen: 
Ton Nieuwpoort 

 
 
Voor akkoord:      de datum: 16 september 2024  
 
 
 
 
HJ (Rik) Winterink,     Secretaris, 
Voorzitter      Secretaris 
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BIJLAGE: Vragenlijst 
 
Tijdens de vergadering zijn de volgende vragen gesteld: 

1. Vragen jaarverslag voorzitter:  
Peter v/d Ploeg  
 Wat heeft het bestuur gedaan om de bouwproblemen aan de kaak te stellen bij de gemeente 

Alphen aan den Rijn, want als er niets gebeurt komt het voortbestaan van de vereniging onder 
druk te staan? 

o Antwoord: Met regelmaat zijn er in het afgelopen jaar contacten geweest met wethouder 
en ambtenaren van de gemeente maar daar zit tot op dit moment weinig beweging in. 
Ook in het komend seizoen zal in samenwerking met de tennis druk op de gemeente 
worden uitgeoefend. Joey Mansveld vult aan dat er plannen zijn om het bestemmingsplan 
Oost aan te passen waarin bouwplannen voor het oog van Koudekerk niet zijn 
opgenomen. Indien dit voorstel ter stemming komt kan VVK gebruik maken van het 
inspreekrecht om hier bezwaar tegen te maken. 

 
2. Vragen jaarverslag secretaris:  
Bart Nieuwenburg 
 Het dalend leden verloop hoe ligt dit in vergelijking met andere verenigingen in de omgeving. 

o Antwoord: Niet in exacte cijfers maar in gesprekken met bestuursleden van andere 
verenigingen hoor je vaak wel dezelfde problemen. Anderzijds in sommige dorpen wordt 
wel gebouwd en daar is op termijn wel een groei te voorzien. 

Joey Mansveld 
 Wat wordt als reden opgegeven bij opzegging jeugdleden. 

o Antwoord Davy Rijnbeek: Het grootste verlies afgelopen seizoen was de JO16 die bijna 
in z’n geheel is vertrokken. Reden verlies in spelplezier door te hoge indeling. 

 
3. Vragen jaarverslag TC:  
Bart Nieuwenburg 
 Wordt er al nagedacht over de spelers in de JO19 die niet bij de selectie komen hoe die worden 

opgevangen in de overige senioren. 
o Antwoord: Zeker een punt van aandacht. Er is wat dat betreft weinig doorstroming. Wel 

plan om met O19 spelers in gesprek te gaan over wat hun wensen zijn. Henk Griffioen 
merkt op dat het belangrijk is om op 31 mei te weten  wat de plannen van de JO19 
spelers zijn die niet in de selectie komen: stoppen of doorgaan. Op deze manier kun je 
een perspectief bieden aan de JO19 spelers en kan een beter overzicht verkregen worden 
in welk senioren elftal die jongens zouden kunnen aansluiten. 

 
4. Vragen jaarverslag Jeugdcommissie:  
Peter v/d Ploeg 
 Worden er gesprekken gevoerd met ouders van jeugdspelers die zich aanmelden om zo een idee 

te krijgen van het beschikbare potentieel. Ook kan dan aan ouders duidelijk gemaakt worden wat 
de benodigde vrijwilligerstaken zijn binnen een vereniging. 

o Antwoord:Aan het begin van het seizoen is er een kick off avond voor ouders van jeugd 
leden waar uiteengezet wordt wat de vereniging kan bieden maar ook wat van ouders 
verwacht wordt. Ook verder in het seizoen blijft de jeugdcommissie zoeken naar nieuwe 
kaderleden via verschillende activiteiten. Als aanvulling op het aanmeldingsformulier 
wordt eveneens gevraagd naar mogelijke vrijwilligers taken die ouders willen doen. Dit 
goed monitoren omdat bij deze lichting ouders het toekomstige kader moet worden 
gevonden. 

Joey Mansveld 
 Wat zijn de ideeën van de jeugdcommissie om nieuwe leden te werven. 

o Antwoord:Via verschillende wegen: Jeugdvakantie week, meetrain dagen voor niet leden, 
schoolvoetbaldagen. Toch dit alles kost ook inspanning zeker met een bezetting van 5 
man/vrouw van de jeugdcommissie. Ludo Goudkuil merkt op dat naast de missie/visie die 
uitgedragen moet worden ook bij de werving de kernwaarden benadrukt moeten worden 
die de vereniging uitstraalt 

 
5. Vragen PR:  
Bart Nieuwenburg 
 Kun je ook kleding via de webshop van VVK kopen? 

o Antwoord: Beperkt. Binnenkort komt er wel een VVK trainingspak beschikbaar dat de 
leden privé kunnen aanschaffen. Echter PR stelt zich op het standpunt dat de verkoop van 
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sportkleding privé geen core business is want we zijn een voetbalvereniging. Dus 
broeken,shirts en kousen kunne privé bij winkels gekocht worden indien gewenst. 

Henk Griffioen 
 PR rond de wedstrijden prima verzorgd maar is het ook mogelijk om randzaken meer toe te 

lichten die de vereniging meer smoel geeft? 
o Antwoord: PR is het hier helemaal mee eens maar dan moeten dat soort activiteiten ook 

benoemd woorden in een mail of tekst al dan niet met bijbehorende foto’s waarmee de 
PR aan de slag kan gaan. Op dit moment komt het te vaak op één persoon neer. 

Ludo Goudkuil 
 Ik kan niet stemmen via RABO clubsupport? 

o Antwoord: Bij de RABO bank zijn er twee mogelijkheden: 1. Bankrekening houder en 2: 
Lid van de RABO bank. Voor dit laatste is een aparte aanmelding vereist voordat je mag 
stemmen. 

 
6. Vragen Vrijwilligers zaken:  
Peter v/d Ploeg 
 Wat wordt precies de taak van de vrijwilligers commissie 

o Antwoord Lia Paling: Streven om het potentieel dat binnen de vereniging aanwezig is 
proberen te optimaliseren voor de club. Belangrijk hierbij is dat de maatschappij 
verandert en dus moet de club daarin mee bewegen. Dus niet meer de houding: “ zo 
hebben we het altijd gedaan dus pas je maar aan” maar meer flexibiliteit van de 
vereniging om te kijken hoe de mogelijkheden van leden zijn in te passen in een meer 
variabel tijdschema.  

Bert v Tongeren 
 Wellicht een mogelijkheid om de onderhoudsploeg van het PWA bad te benaderen aangezien het 

seizoen van het zwembad nu is afgelopen. 
o Antwoord:Voorstel wordt door het bestuur meegenomen 

Joey Mansveld 
 Om meer inzicht te krijgen in het potentieel niet alleen bij jeugdleden maar alle belanghebbenden 

van de club nagaan welke mogelijkheden zij hebben bij de ondersteuning van allerlei 
werkzaamheden. Dit kan bv via een enquête. 

o Antwoord: Voorstel wordt door het bestuur meegenomen 
 

7. Vragen Bar en kantine:  
Ludo Goudkuil 
 Hoe oud moeten leden zijn voordat zij een bardienst mogen draaien? 

o Antwoord:16 jaar. Henk Louer merkt op dat er wel iemand van boven de 24 jaar 
aanwezig moet zijn voor het overzicht. 

Henk Griffioen 
 Selectie gaat ook meedraaien in een aantal vrijwilligerstaken (bar,scheidsrechters). Is dat rooster 

er al? 
o Antwoord:Buiten de vergadering afhandelen door de desbetreffende personen. 

Teun Vergunst 
 Is er al nagedacht hoe de horeca vergunning geregeld gaat worden?  

o Antwoord: wordt door het bestuur als actie punt meegenomen. 
 
8. Jaarverslag Penningmeester:  
Joey Mansveld 
 Worden met “renovatie van toiletten” de toiletten in het clubgebouw bedoeld of in de 

kleedkamers? Wat zijn andere mogelijke renovaties? 
o Antwoord: Betreft zowel de toilet blokken in het clubgebouw als in de kleedkamers. 

Andere mogelijke renovaties:Vloeren van kleedkamers, wc’s en kantine. 
Dirk Vergunst 
 Zijn al die renovaties nog wel rendabel als de kans bestaat dat je moet verhuizen. Is er een 

toezegging van de gemeente hierover gedaan? 
o Antwoord: Nee, er is wel over gesproken. Maar punt is dat je niet alles kunt blijven 

uitstellen. Dit is een risico maar anderzijds als dan toch binnen een paar jaar verhuisd 
moet worden zal de gemeente de prijs die het de vereniging gekost heeft moeten 
meewegen. 

 
9. Jaarverslag Kascommissie:  
Kascommissie 
 Vraag waarom is bar niet overgegaan tot het heffen van statiegeld op elk flesje/blikje dat 

verkocht wordt. Niet doen betekent verlies voor de vereniging. 
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o Antwoord: De penningmeester geeft aan wat het bedrag is dat de club tekort gekomen is 
aan statiegeld. Tevens merkt hij op dat aan het begin van dit seizoen de bier en 
frisdrankprijzen zijn aangepast. Gertjan geeft in een verdere toelichting een aantal 
redenen waarom de bar heeft besloten om geen statiegeld op flesjes/blikjes te heffen. 

 
10. Rondvraag:  
Bart Nieuwenburg 
 Maakt zich zorgen over de verlichting. 

o Antwoord:Het bestuur deelt deze zorg. De voorzitter heeft contact met het bedrijf en heeft 
in stevige woorden aangegeven dat snel een goede oplossing voor het probleem moet 
worden gevonden. 

Joey Mansveld 
 Presentatie is slecht leesbaar. 

o Antwoord: Heeft de aandacht voor de volgende ALV vergadering. 
Teun Vergunst 
 Blijft probleem dat teams ballen en spullen laten slingeren en deze dus niet terugkomen waar ze 

behoren te liggen. 
o Antwoord: De teams zullen er nogmaals op gewezen worden de spullen na een training 

mee te nemen en op te ruimen. 
Henk Griffioen 
 Vraag aan de jeugdcommissie. Is er alweer nagedacht om in het komende jaar een JWZ toernooi 

te organiseren? 
o Antwoord: Zeker over nagedacht, is ook een jubileum zou dan de 25e keer zijn dat het 

toernooi georganiseerd wordt. Echter de jeugdcommissie bestaat uit 5 man en er is geen 
toernooicommissie dus blijft het een kwestie van mankracht om dit te organiseren. 

 Is het mogelijk om aan het eind van het seizoen wat meer activiteiten te organiseren voor de 
gehele vereniging (familie(slot)dag, pettentoernooi, barbecue)? 

o Antwoord: Door corona zijn deze activiteiten enigszins in het slop geraakt. Bedoeling is 
om dat in dit seizoen weer beter op te pakken.  

Peter v/d Ploeg 
o Goede organisatie hierbij is wel belangrijk om te voorkomen dat er miscommunicatie 

ontstaat zoals in het afgelopen seizoen is voorgekomen.  
 
 


